Examination / Revision Date	Revision Made	
	Page Number	Revision Made
	6	One of the Chinese names of 'The firms of solicitors acting for the owner in relation to the sale of residential properties in the Phase' is rectified.
	11	'Location plan of the development' is updated.
	21, 23, 25, 27, 29, 31, 33, 35, 37, 39, 41, 43	The presentation of some dimensions in 'Floor plans of residential properties in the Phase' is updated.
	45	The presentation of some dimensions in 'Floor plans of residential properties in the Phase' is updated.
		Supplemental floor-to-floor height of flat H on 10/F at Tower 5 is provide
3 June 2016	86	Typographical error in the English text of Reprovision Bus Terminus section of 'Information on public facilities and public open spaces' is corrected.
	88, 95	The status of the works in relation to the Reprovision Footbridge and the Reprovision Lift is updated.
	120	Typographical error of type and material of fittings and equipment of bathroom under English text of 'Fittings, finishes and appliances' is corrected.
	130, 131	Added model number of exhaust fan to be provided in the kitchen and bathroom(1) for flat A on 25/F to 28/F at Tower 1 and Tower 2 in the appliances schedule.
	143, 145	The item of exhaust fan fused connection unit to be provided in bathroom(1) is added in and the item of exhaust fan fused connection unit to be provided in lavatory inside store room is deleted from, the schedule of mechanical & electrical provisions of residential units, in respect of flat A on 25/F to 28/F at Tower 1 and Tower 2.

檢視/修改日期	所作修改	
無忧/ 	頁次	所作修改
	6	修改其中一所「就期數中的住宅物業的出售而代表擁有人行事的律師事務所」的中文名稱。
	11	更新「發展項目的所在位置圖」。
	21, 23, 25, 27, 29, 31, 33, 35, 37, 39, 41, 43	更新「期數的住宅物業的樓面平面圖」內的部份尺寸的表達方法。
	45	更新「期數的住宅物業的樓面平面圖」內的部份尺寸的表達方法。 補充第5座10樓H單位的層與層之間的高度。
2016年6月3日	86	更正「公共設施及公眾休憩用地的資料」的重置巴士總站部份的 英文文本的錯別字。
	88, 95	更新重置行人天橋及重置升降機之相關工程的狀況。
	120	更正「裝置、裝修物料及設備」的浴室的裝置及設備的類型及用料的英文文本的錯別字。
	130, 131	於設備説明表中增加將於第一座及第二座25樓至28樓A單位的廚房 及浴室(1)內提供的抽氣扇型號。
	143, 145	於住宅單位機電裝置數量説明表中關於第一座及第二座25樓至 28樓A單位的浴室(1)的部份內增加抽氣扇熔斷器接線電掣及刪除 在儲物室內之洗手間的抽氣扇熔斷器接線電掣。

Examination / Revision Date	Revision Made	
	Page Number	Revision Made
	11	'Location plan of the Development' is updated.
	16	'Layout plan of the Development' is updated.
	21, 23, 25, 27, 29, 31, 33, 35, 37, 39, 41, 43, 45	'Floor plans of residential properties in the Phase' are updated.
	55, 56	'Floor plans of parking spaces in the Phase' are updated.
2 September 2016	97-99	Plans II, III and IV in 'Information on public facilities and public open spaces' are updated.
2 September 2010	107-112	'Elevation plan' and the date of the approved building plans for the Pha are updated.
	113	Some figures under 'Information on common facilities in the Phase' are revised.
	144, 149, 154	The Chinese description of Door Bell under 'Schedule of mechanical & electrical provisions of residential units' is revised.
	160, 161	Some figures under 'Information in application for concession on gross floor area of building' are revised.
	166	The section of 'Possible future changes' is moved from p.167 to p.166.

松油(板油口坩	所作修改	
檢視/修改日期	頁次	所作修改
	11	更新「發展項目的所在位置圖」。
	16	更新「發展項目的布局圖」。
	21, 23, 25, 27, 29, 31, 33, 35, 37, 39, 41, 43, 45	更新「期數的住宅物業的樓面平面圖」。
	55, 56	更新「期數中的停車位的樓面平面圖」。
2016年9月2日	97-99	更新「公共設施及公眾休憩用地的資料」之圖Ⅱ、Ⅲ及Ⅳ。
	107-112	更新「立面圖」及本期數的經批准的建築圖則的日期。
	113	修訂「期數中的公用設施的資料」的部分數字。
	144, 149, 154	修訂「住宅單位機電裝置數量説明表」中Door Bell的中文描述。
	160, 161	修訂「申請建築物總樓面面積寬免的資料」的部分數字。
	166	「日後可能出現的改變」的部分由第167頁移至第166頁。

Examination / Revision Date	Revision Made	
	Page Number	Revision Made
	11	'Location plan of the Development' is updated.
	13	'Outline zoning plan relating to the Development' is updated.
	16	'Layout plan of the Development' is updated.
2 December 2016	21, 23, 25, 27, 29, 31	'Floor plans of residential properties in the Phase' are updated.
	55, 56	'Floor plans of parking spaces in the Phase' are updated.
	97-99	Plans II, III and IV of 'Information on public facilities and public open spaces' are updated.
	107, 108	'Elevation plan' is updated.
	113	Some figures under 'Information on common facilities in the Phase' are revised.
28 February 2017	11	'Location plan of the Development' is updated.
	55, 56	'Floor plans of parking spaces in the Phase' are revised.

檢視/修改日期	所作修改	
恢 倪 / 修 以 口 别	頁次	所作修改
	11	更新「發展項目的所在位置圖」。
	13	更新「關乎發展項目的分區計劃大綱圖」。
	16	更新「發展項目的布局圖」。
2016年12月2日	21, 23, 25, 27, 29, 31	更新「期數的住宅物業的樓面平面圖」。
2016年12月2日	55, 56	更新「期數中的停車位的樓面平面圖」。
	97-99	更新「公共設施及公眾休憩用地的資料」之圖Ⅱ、Ⅲ及Ⅳ。
	107, 108	更新「立面圖」。
	113	修訂「期數中的公用設施的資料」的部分數字。
2017年2月28日	11	更新「發展項目的所在位置圖」。
	55, 56	修訂「期數中的停車位的樓面平面圖」。

Examination / Revision Date	Revision Made		
	Page Number	Revision Made	
	6	Status of authorized institutions that have made a loan, or have undertaken to provide finance, for the construction of the Phase under 'Information on Vendor and others involved in the Phase' is updated.	
	11	'Location plan of the Development' is updated.	
	16	'Layout plan of the Development' is updated.	
	18, 21, 23, 25, 27, 29, 31, 33, 35, 37, 39, 41, 43, 45	'Floor plans of residential properties in the Phase' are updated.	
	55, 56	'Floor plans of parking spaces in the Phase' are updated.	
26 May 2017	97-99	Plans II, III and IV in 'Information on public facilities and public open spaces' are updated.	
	101-106	Key plan under 'Cross-section plan of building in the Phase' is updated.	
	107-110	Key plan and the date of the approved building plans for the Phase under 'Elevation plan' are updated.	
	111-112	'Elevation plan', key plan and the date of the approved building plans fo the Phase are updated.	
	113	Some figures under 'Information on common facilities in the Phase' are revised.	
	160-162	Some figures under 'Information in application for concession on gross floor area of building' are revised.	
25 August 2017	1-4	'Notes to purchasers of first-hand residential properties' is updated.	
	11	'Location plan of the Development' is updated.	
	12	'Aerial photograph of the Phase', photo number, date and the flying height at which the aerial photograph was taken are updated.	
	14	'Outline zoning plan relating to the Development' is updated.	

检钮 / 修动 口钳	所作修改	
檢視/修改日期	頁次	所作修改
	6	更新「賣方及有參與期數的其他人的資料」之已為期數的建造提供 貸款或已承諾為該項建造提供融資的認可機構的狀況。
	11	更新「發展項目的所在位置圖」。
	16	更新「發展項目的布局圖」。
	18, 21, 23, 25, 27, 29, 31, 33, 35, 37, 39, 41, 43, 45	更新「期數的住宅物業的樓面平面圖」。
	55, 56	 更新「期數中的停車位的樓面平面圖」。
2017年5月26日	97-99	更新「公共設施及公眾休憩用地的資料」之圖Ⅱ、Ⅲ及Ⅳ。
	101-106	更新「期數中的建築物的橫截面」的索引圖。
	107-110	更新「立面圖」的索引圖及本期數的經批准的建築圖則的日期。
	111-112	更新「立面圖」、索引圖及本期數的經批准的建築圖則的日期。
	113	修訂「期數中的公用設施的資料」的部分數字。
	160-162	修訂「申請建築物總樓面面積寬免的資料」的部分數字。
2017年8月25日	1-4	更新「一手住宅物業買家須知」。
	11	更新「發展項目的所在位置圖」。
	12	更新「期數的鳥瞰照片」、其編號、日期及拍攝的飛行高度。
	14	更新「關乎發展項目的分區計劃大綱圖」。

Examination / Revision Date	Revision Made	
	Page Number	Revision Made
25 August 2017	16	'Layout plan of the Development' is updated. The statement in relation to the estimated date of completion of the building and facilities as provided by the authorized person for the Phase is deleted.
	23, 25, 27, 29, 31	'Floor plans of residential properties in the Phase' are updated.
	56	'Floor plans of parking spaces in the Phase' is updated.
	71, 79	Some wordings of 'Summary of land grant' are revised.
	98-99	Plans III and IV in 'Information on public facilities and public open spaces' are updated.
	107-112	'Elevation plan' and the date of the approved building plans for the Phase are updated.
	113	Some figures under 'Information on common facilities in the Phase' are revised.

檢視/修改日期	所作修改	
	頁次	所作修改
	16	更新「發展項目的布局圖」。 刪除關於期數的認可人士提供的建築物及設施的預計落成日期。
	23, 25, 27, 29, 31	更新「期數的住宅物業的樓面平面圖」。
2017年8月25日	56	更新「期數中的停車位的樓面平面圖」。
2017年6月25日	71, 79	修改「批地文件的摘要」的部分文字。
	98-99	更新「公共設施及公眾休憩用地的資料」之圖III及IV。
	107-112	更新「立面圖」及本期數的經批准的建築圖則的日期。
	113	修訂「期數中的公用設施的資料」的部分數字。